
Skolebestyrelsesmøde 
 Fjerritslev Skole 

 Side 1 af 4   

Dag og år 12.03.2025 

KL. 17.30 – 21.00 

Sted Fjerritslev skole- Makerspace lokalet  

Referent  Lars Eckwald Knudsen  

Formand Sara Bundgaard  

Fraværende: Morten Arlofelt Andersen, Mette Skov 
Sørensen og Natalie Filtenborg (7B) 

 

Dagsorden  Tid 
Orientering – drøftelse 
– sparring – feedback – 
beslutning – intention  

Referat / handling 

1. Siden sidst/ meddelelser 

• Præsentation af Lars  

• Status fra Ledelse  

• Juniormesterlære 

 

17.30-17.50 Orientering  

 

Intention – informere 
om det der rør sig  

Lars og bestyrelsen præsenterer sig selv. 

 

Sisse har fokus på kvalitetsudviklingen af folkeskolen og de forandringer som følger med. 
Juniormesterlære er landet på fjerritslevskole. Vi har i alt 16 elev tilknyttet som er fordelt 
på to klasser.  

 

Vi forventer at bevarer 10 klasse i og med vi har 17 elever i klassen. Vi sammenlægger de 
to 5 klasser til en samlet klasse.  

 

De to 0 klasser forbliver i og med vi har en nye elev på vej ind.  

 

Der ankommer tre Ukrainske elever til skolen pr. 13.3. 2025 

 

Der forventes at starte to 7 klasser pr. 10 august 

 

Camilla V arbejder sig stille og roligt op til fuld tid.  

 

Regeringens forslag om skolemaden kan ligge på Fjerritslevskole i og med vi har 
faciliteterne hertil. 
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2.Siden sidst/ meddelelser 

 

• Bestyrelsesformand 

• Elevrådet 

• Andre 

 

17.50- 18.10 Orientering  

 

Intention – informere 
om det der rør sig 

Intet nyt fra skolebestyrelsesformanden.  

 

Information fra Hassan (elevrådet):  

 

Vi ønsker flere stole og sofaen på overgangsgangen (Vi afsøger genbrugsmulighederne i 
nærmiljøet og spørger evt. forældrene via Aula om der er nogle som har en gammel sofa 
og stole stående, som de ønsker at donerer til skolen)  

 

Vi ønsker hjemmelavet pizza til kommende skolefest 

 

Allan fra kantinen skal være i dialog vedr. ønsker til kantineudvalg.  

 

3. Økonomi  

• Afdragsordning 

• Budget  

• Kommende skoleår  

18.10- 19.00  
orientering/drøftelse  
 
  
Intention – 
At alle er oplyst 
herom, så vi senere 
kan træffe gode 
beslutningerne for 
eleverne og skolen ud 
fra økonomiske vores 
situation   

 
Gennemgang og orientering af budget. Frans godkender ikke budgettet i 
dets nuværende form. Ellers intet at bemærke bordet rundt. Generelt set 
er forældrebestyrelsen bekymret for Fjerritslevsskole budget.  

4. Nytårs taffel  

 

• Allan overrasker med 
menuen  

 

 

19.00-19.30 Intention – 
Ilt til hjernen, nyde 
god mad og godt 
selskab. 

 

 

 



Skolebestyrelsesmøde 
 Fjerritslev Skole 

 Side 3 af 4   

5.  Fondsansøgninger  

• Status  

• Muligheder  

• Det lille elevråds ønsker  

19.30-19.50 Orientering/drøftelse 

 

Intention – 

Koordinering og 
fordeling af opgaver 

Daniel informerer om at der er fire fondssøgninger ude. Konkret afventer vi svar 
vedr. midler til junglestien fra respektive fonde. Til gængæld er der tidligere 
bevilliget kr. 70.000 til etablering af en junglesti på Fjerritslevskole.  

 

Daniel opfordrer til at der oprettes en støtteforening (som er forældre drevet) 
som kan rette fokus på at søge fondsmidler til Fjerritslevskole. Vi kan som skole 
opfordrer vores forældre og nærmiljøet til at støtte op om konkrete projekter via 
støtteforeningen. Punktet er blevet drøftet og der er flere forskellige perspektiver 
i spil, hvorfor der ikke er taget en endegyldig beslutning herom.  

 

Sisse informerer om, at der i skolens budget ikke er økonomi til at købe et nyt 
legetårn etc. Vi er nødt til at prioriterer vores midler i relation til undervisningen 
og skoledriften.  

6. Næset fællesmøde 

• Planlægning 

• Emne 

• Deltagere 

 

19.50-20.45 Drøftelse/ beslutning  

 

 

Intention – 
Koordineret parathed 

Koordinering og 
fordeling af opgaver 

Planlægning af næset fællesmøde d. 9. april kl.17.00 forud for skolebestyrelsesmøde.  

 

I forhold til mødet d. 9. 4 2025 skal vi have sendt en invitation ud til vores forældreråd, 
som skal indeholde følgende punkter:  

 

- Vi mødes i kantinen kl. 1700 
- Sara byder velkommen 
- Sisse holder oplæg om praksisnær undervisning (med kort videopræsentation af 

praksisnær undervisning)  
- Ice – breaker  
- Udvikling af idebank  

 

By og skole, praksisnær undervisning! 
 

Hvem fra de lokale virksomheder/erhvervslivet tager vi fat i, for at arbejde med/udvikle 
praksisnær undervisning? 

 

Hvem fra de lokale foreninger kan vi tage fat i? 
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Hvem i dit/jeres private netværk kan vi tage fat i?  
  

Borgerforeningen, biografen, hallen, sportsforeninger, socialøkonomiske  
 virksomheder, skov og naturstyrelsen, Lions klub,  

 

Vi ønsker en dialog om hvordan respektive foreninger kan bidrage til oplæg vedr. 
praksisnær undervisning.  

7. Kvalitetsprogram for folkeskolen  

• Lokale valgfag  

• Timebank  

• Timefordelingsplan  

• Ect.  

 

 Orientering/ 
drøftelse 

 

 

8. Eventuelt  20.45-21.00  Frans påpeger at der evt. skal etableres et fodgængerfelt ved skoven. Punktet diskuteres 
til kommende bestyrelsesmøde. Jesper ønsker at italesætte mobilpolitikken på 
Fjerritslevskole til kommende bestyrelsesmøde, ydermere skal madpakke og 
frikvartersproblematikken diskuteres.   

 

Referatet godkendes løbende på mødet punkt for punkt: 
 

 

 


